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 Z Á P I S  č. 4/2022 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 13. 9. 2022.  
 
Přítomni: Mgr. Radka Vyoral Krakovská (předsedkyně KMČ), Vlastimil Svozil, Alena Hájková, 

Tomáš Matucha, Ludmila Baďurová, Vladimír Bolom  
Hosté: RNDr. Bedřich Landsfeld, Zuzana Strapková 
Omluven: Petr Mašláň, Veronika Mašláňová, Jan Jurča   

__________________________________________________________________ 
   
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Rozbité mantinely na multifunkčním hřišti 
3. Prořez větví a stromů nad cestou lesem do Malenovic 
4. MHD  
5. Nový člen KMČ 
6. Drakiáda 
7. Posezení se seniory 
8. Studna 
9. Osvětlení  
10. Diskuze a závěr  
 
 
ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně komise paní Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala 
všechny přítomné členy komise a hosty: náměstka RNDr. Bedřicha Landsfelda a občanku Salaše 
– Zuzanu Strapkovou za ČČK. 
 
ad 2) Mantinely na multifunkčním hřišti jsou opět rozbité. Již vloni byly některé opraveny a nyní 
jsou popraskané či přímo děravé další. Urgujeme tedy opravu, je důležitá kvůli bezpečnosti 
uživatelů hřiště, hrany rozbitých mantinelů jsou velmi ostré. 
 
ad 3) Prořez stromů a větví se už řešilo v roce 2019 na veřejném setkání, kdy občané Salaše 
chtěli, aby byly větve nad komunikací prořezány. Větve jsou suché, zasahují celou svou částí do 
komunikace. Když je větší vítr, déšť nebo ještě hůř sníh, větve padají a můžou rozbít projíždějící 
auta a navíc se může stát vážný úraz. Členové komise žádají, aby město znovu apelovalo na 
prořez větví u vlastníka komunikace. 
 
ad 4) Na schůzi člen komise zmínil městskou hromadnou dopravu. V souvislosti s vyšším 
jízdným pro děti i seniory. Argumentoval tím, že ve městě stojí kartička zhruba 360 Kč na dítě za 
rok a u nás v MČ vyjde jízdné do Zlína na 3600 Kč za dítě na rok. Proto vznesl požadavek, aby i 
na Salaši jezdila MHD.  
 
ad 5) Z komise místní částí Salaš se v červenci odhlásil jeden člen a do komise by se chtěla 
přihlásit nová členka – Věra Firstová. Přítomní členové novou členku odsouhlasili.  
 
ad 6) Drakiáda aneb z pohádky do pohádky – s návrhem akce pro místní děti přišla paní Zuzana 
Strapková za ČČK a poprosila o spoluúčast i členy KMČ. Členové se zapojením KMČ souhlasili, 
rozhodli o vyčlenění částky na občerstvení a odměny pro děti.  
 
ad 7) Jako každý rok, pokud to situace dovolí, by se měla konat akce nazvaná Setkání se 
seniory. Členové se domluvili, že se akce uskuteční 8.10.2022. KMČ Salaš zajistí spolu 
s místním ČČK občerstvení a kulturní program pro seniory z naší místní části.   
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ad 8) Jeden člen komise upozornil na studnu naproti kapličky, která již delší dobu nefunguje, 
neteče voda. Voda se využívá na zalévání květin u kapličky a parčíku před cukrárnou, KMČ žádá 
o zprovoznění. 
 
ad 9) Členové s předstihem diskutovali o rozsvěcování stromečku, které se má konat v sobotu 
26. 11. 2022. V souvislosti s tím byla navržena do budoucna koupě vánočního osvětlení na strom 
před kulturním domem – úřadovnou, který tam byl před pár lety zasazen k tomuto účelu. 
 
ad 10) Diskuze a závěr 
 
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  
Ve Zlíně – Salaši, dne 13. 9. 2022 
 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


